
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 735

Vil ministeren oplyse, hvad niveauet for en evt. stykafgift på biler skal være, hvis den skal

sikre staten samme provenu som registreringsafgiften, den grønne ejerafgift og vægtaf-

giften og oplyse virkningen på arbejdsudbud, BNP og indkomstuligheden målt ved Gini-

koefficienten samt redegøre for evt. andre samfundsøkonomiske virkninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen

(NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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